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 PROTOKÓŁ Nr  39/2016 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 30 marca 2016 roku, godz. 1400 
 
 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas             - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
Marian Oleszczuk -  Rzecznik Prasowy Starosty 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Przed przystąpieniem do porządku posiedzenia Zarządu, Starosta Radomski Mirosław 
Ślifirczyk  powitał zebranych członków oraz gościa Komendanta Miejskiego Policji w 
Radomiu Pana Karola Szwalbe. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że Komendant Karol Szwalbe 
odchodzi na emeryturę, w związku z czym chciał przekazać kilka słów oraz podzielić się 
swoimi planami na przyszłość. 
 
Komendant Miejski Policji w Radomiu Karol Szwalbe poinformował, że zdecydował się 
przejść na emeryturę po 25 latach służby w Policji. Powiedział, że jest mu niezmiernie miło, 
że niemal przez 8 lat pracował zarówno w charakterze Komendanta Miejskiego jak również 
Zastępcy Komendanta Miejskiego. Współpraca ta była bardzo konstruktywna i udana. Dodał, 
że wychodził naprzeciw swoim potrzebom, że potrafił wspólnie rozwiązywać problemy. 
Podczas pracy porozumiewał się językiem pełnym wzajemnego zrozumienia, zrozumienia 
potrzeb, a wszystko to dla dobra ludności Powiatu Radomskiego. Powiedział, że zamyka się 
pewien rozdział w życiu a rozpoczyna kolejny. Serdecznie podziękował za współpracę. Jeśli 
chodzi o plany to na razie będzie to zdecydowane zwolnienie tempa, oczywiście nie sam 
odpoczynek, ale praca na mniejszych obrotach. Dodał, że było mu miło spotykać się w tym 
charakterze z władzami powiatu jak również z radnymi. Uważa, że był to zgrany tandem 
ludzi, którzy dobrze pracowali zapewniając mieszkańcom bezpieczeństwo. Wyraził 
przekonanie, że jego następca będzie również dobrze współpracował z Powiatem 
Radomskim. 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że w imieniu własnym jak również 
członków Zarządu podziękował za tą współpracę. Dodał, że szkoda, że tak się dzieje, że tacy 
młodzi ludzi podejmują decyzję o przejściu na emeryturę. Powiedział, że ta decyzja jest 
decyzją czasów jakie teraz są. Szkoda, że tak się dzieje, dlatego, że tacy ludzie, którzy mają 
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tak duży dorobek i spore doświadczenie i lubią tą służbę to powinni dalej służyć innym 
ludziom. 
 
Po tym krótkim wystąpieniu wszyscy podziękowali Komendantowi Miejskiemu za 
współpracę. Następnie Starosta Radomski przeszedł do porządku obrad dzisiejszego 
posiedzenia i porosił o jego przyjęcie. 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 37/2016 i Nr 38/2016 poprzednich posiedzeń Zarządu. 
 
3. Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie powiatu radomskiego w 2015 roku.  
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie przeniesień w planie wydatków w DPS 
Wierzbica. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków na 2016 rok, o kwotę 74.513 zł na zakup samochodu 
– autobusu 17 osobowego dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2016 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 1.000 zł w dziale 852. 
 
7. Zaopiniowanie wniosku Nr 3/2016 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczącego „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Wolanów na lata 2015-2018 z perspektywą do roku 2022 – aktualizacja”. 

 
8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania budżetu 
powiatu radomskiego za 2015 rok. 

 
9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. 

 
10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeniesienia wydatków w budżecie 

powiatu i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej na 2016 rok 
między jednostkami w ramach działu, rozdziału i paragrafu. 

 
11. Przyjęcie i podpisanie bilansu z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok.  
 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia Powiatu Radomskiego 
według danych na dzień 31 grudnia 2015 roku. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
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rejonie ulic Kasztelańska, Orkana w Radomiu uchwalonego Uchwałą Nr 549/2001 Rady 
Miejskiej w Radomiu z dnia 23 kwietnia 2001 roku. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Rolnictwa w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji zezwolenia na realizację inwestycji drogowej pn.: 
„Budowa ulicy Matejki w Skaryszewie”, złożonego przy piśmie nr RIM.7211.5.2016 z 
dnia 15.03.2016 r, przez Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew. 

 
 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 18 /2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

ponownego uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obrębów geodezyjnych Przytyk, Podgajek Wschodni i Podgajek Zachodni w gminie 
Przytyk – część A wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

 
16. Sprawy różne. 
 
- zapoznanie się z decyzją Nr ROŚ.6528.3.2016 Starosty Radomskiego w sprawie zmiany 
decyzji z urzędu w zakresie granic złoża kruszywa naturalnego ‘GÓZDEK I”. 
 
- zapoznanie się z decyzją Nr ROŚ.6528.1.1.2016 Starosty Radomskiego w sprawie zmiany 
decyzji w zakresie granic złoża kruszywa naturalnego „LUDWIKÓW”. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – przyjęcie protokołów 
Nr  37/2015 i 38/2016 posiedzeń  Zarządu. 
 
Protokoły Nr 37/2015, 38/2016 poprzednich posiedzeń Zarządu zostały przyjęte bez uwag.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Ocena stanu bezpieczeństwa na 
terenie powiatu radomskiego w 2015 roku 
 
Pytań i uwag nie było.  
Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli materiał przedłożony przez Komendanta 
Miejskiego Policji w Radomiu pn. Ocena stanu bezpieczeństwa na terenie powiatu 
radomskiego w 2015 roku i skierowali go pod obrady Rady.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4  porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie przeniesień w planie wydatków w DPS Wierzbica. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że wniosek dotyczy wyrażenia 
zgody, aby 20 tys zł, powstałe z oszczędności na wynagrodzeniach w związku z dużą 
absencją chorobową pracowników przeznaczyć na wykonanie remontu kotła parowego i 
wymianę silnika wentylatora. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek . 
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków na 
2016 rok, o kwotę 74.513 zł na zakup samochodu – autobusu 17 osobowego dla 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że ten wniosek dotyczy zwiększenia 
planu wydatków inwestycyjnych o kwotę 74.513, 00 zł jest to 30% wkład na zakup autobusu 
17 osobowego dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. Dodał, że PFRON daje 
możliwość ubiegania się o dofinansowanie w wysokości 70% na program wyrównywania 
różnic między regionami. Poinformował, że Środowiskowy Dom Samopomocy posiada dwa 
samochody marki Ford, które są mocno wyeksploatowane. Jednym są codziennie dowożeni i 
rozwożeni uczestnicy zajęć, a drugi z nich nie jest już użytkowany ze względu na stan 
techniczny. Szacunkowy koszt samochodu wynosi 250.000.00 zł. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że jest to zakup uzasadniony i samochód w 
pełni wykorzystywany będzie. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zwiększenia 
wydatków na 2016 rok, o kwotę 74.513 zł na zakup samochodu – autobusu 17 osobowego 
dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedlance. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2016 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia planu 
dochodów i wydatków o kwotę 1.000 zł w dziale 852. 
 
Wniosek dotyczył sfinansowania dla jednej osoby jednego semestru studiów podyplomowych  
w kwocie 1.000 zł . 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że środki będą pochodziły z Krajowego 
Funduszu Szkoleniowego Kształcenia Ustawicznego Pracowników i Pracodawców z 
Powiatowego Urzędu Pracy, gdzie Dyrektor podpisał umowę z Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie na sfinansowanie jednego semestru. Dodała, że po stronie wydatkowej, jak 
i dochodowej zostanie dokonane zwiększenie w kwocie 1.000 zł. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Zaopiniowanie wniosku Nr 3/2016 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczącego 
„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wolanów na lata 2015-2018 z perspektywą do 
roku 2022 – aktualizacja”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania ‘Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Wolanów na 
lata 2015-2018”.  Przedłożone opracowanie spełnia wymogi określone w przepisach 
prawnych. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 164/2016 w sprawie zaopiniowania 
projektu gminnego programu ochrony. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad- Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przedłożenia Radzie Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu radomskiego za 2015 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że Zarząd ma obowiązek przedłożenia 
sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok do Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej do 31 marca i do Rady Powiatu. Poinformowała, że dokument jest 
przygotowany i szczegółowo omówione jest w nim wykonanie zarówno dochodów jak i 
wydatków. Realizacja budżetu za 2015 rok przebiegała prawidłowo bez większych zakłóceń. 
Dochody wykonano w kwocie 127.549.169,59 zł czyli 101,7 %, planowane dochody to  
kwota 125.477.307,22 zł. W trakcie 2015 roku dochody zwiększyły się per saldo o kwotę 
5.835.956 zł. Wydatki wykonano w kwocie 126.213.297, 50 zł tj. 94,1% planu stanowiącego 
kwotę 134.070.380,62 zł, wydatki zwiększono w trakcie roku per saldo o kwotę 11.367.030 
zł. Przede wszystkim zwiększone były wydatki majątkowe o kwotę 10.156.467 zł tym samym 
wzrosła ilość realizowanych zadań z 18 do 42 zwiększono też zakresy zadań inwestycyjnych. 
Inwestycje w większości zostały zrealizowane. Trzy zadania inwestycyjne zostały 
przeniesione na wydatki niewygasające tj.: koncepcja budowy ścieżek rowerowych 123.619 
zł, przebudowa drogi Przytyk-Wawrzyszów  67.712 zł , opracowanie dokumentacji  Pakosław 
–Iłża  104.560zł. Jedyna większa inwestycja, która była zaplanowana i niezrealizowana to 
była dotacja na rozbudowę szpitala w Pionkach, gdzie zostało 1 mln zł, które wprowadzono, 
jako wolne środki do uchwały budżetowej na 2016 rok. Dodała, że wydatki bieżące są niższe 
niż dochody bieżące. Zadłużenie Powiatu na koniec 2015 roku to jest kwota 15.400.000 zł, 
stanowi to 12,1% wykonanych dochodów. Poinformowała, że rok zakończył się nadwyżką 
budżetową w kwocie 1.335.872,09 zł wynika to m.in z tego, że zrealizowano wyższe dochody 
niż zaplanowano. Ponadplanowe dochody to głównie zaległa należność, którą uregulowało 
Miasto w związku ze sporem pomiędzy Miastem a Powiatem dotyczącym współfinansowania 
Powiatowego Urzędu Pracy w kwocie ponad 1,2 mln zł. Spór zakończył się w 2015 roku. 
Ponadto wyższe dochody np. w DPS z tytułu wnoszonych przez pensjonariuszy opłat, z tytułu 
opłat komunikacyjnych, opłat geodezyjnych, co miało wpływ na realizacje dochodów ponad 
ustalony plan. Natomiast wydatki zrealizowano w kwocie niższej niż planowano, ale były to 
głównie wydatki bieżące, które wynikały z oszczędności wprowadzonych przez dyrektorów 
poszczególnych jednostek. Środki pozostały również z rezerw celowych, mniejsze też były 
odsetki od kredytu. Dodała, że na kwotę ponad 12 mln nadwyżki srodków pieniężnych na 
rachunku bieżącym budżetu powiatu  składa się 2,5 mln wolnych środków, które nie były 
wykorzystane z 2014 roku, a zostały wprowadzone do uchwały budżetowej na 2016rok, ale to 
była oddzielna uchwała. Do tego były wyższe dochody ponad 2 mln zł i ponad 7,8 mln zł były 
nie zrealizowane wydatki zarówno bieżące, jak i inwestycyjne. Inwestycyjne to przede 
wszystkim wspomniany szpital  1 mln zł i ponad 400 tys zł jest na innych zadaniach  
inwestycyjnych, dotacjach majątkowych z tytułu powstałych oszczędności po 
przeprowadzonych przetargach. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że nadwyżki zostały to jest efekt 
dyscypliny jaka jest prowadzona przez Dyrektorów jednostek. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 165/2016 w sprawie przedłożenia Radzie 
Powiatu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej rocznego sprawozdania z wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za 2015 rok, która stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt zawiera 
zmiany w uchwale budżetowej na 2016 rok. Główne zmiany wynikają z ostatecznych decyzji 
Wojewody dotyczących wysokości dotacji na 2016 rok. Zwiększone zostały dotacje na 
obronę cywilną a konkretnie na ćwiczenia obronne w kwocie 2.200 zł, o kwotę 38.100 zł 
zostały zwiększone środki na składki zdrowotne. Ponadto zwiększono dotacje celowe na 
realizację bieżących zadań własnych powiatu w dziale pomoc społeczna w kwocie 79.800 i 
wprowadzono w odpowiednich podziałkach klasyfikacji budżetowej. I tak DPS 
Krzyżanowice dostał 34.200 zł, DPS Jedlanka 23.400 zł, DPS Wierzbica 22.200 zł. Następna 
zmiana dotyczy działu 700, gdzie proponuje się przenieść wydatki w kwocie 594 zł z kosztów 
postępowania sądowego na podatek od towarów i usług, wiąże się to z zamianą działki, którą 
Powiat dokonał z Gminą Miasta Pionki. Kolejna zmiana dotyczy działu 852 pomocy 
społecznej w tym dziale oszczędności w kwocie 3.100 zł, powstałe w związku z tym, że jeden 
z wychowanków przerwał naukę, proponuje się przeznaczyć na zabezpieczenie środków w 
placówce typu interwencyjnego. Kolejna zmiana dotyczy przeniesienia w Środowiskowym 
Domu Samopomocy w Jedlance, środków w kwocie 1.000 zł z przeznaczeniem na remont 
samochodu. Poinformowała, że ustalone zostały ostateczne kwoty dotacji na wszystkie 
zadania rządowe, które realizują, poza nieodpłatną pomocą prawną. Dodała, że z nieodpłatną 
pomoc prawną od samego początku były problemy, najpierw nie było rozdziału, nie było 
środków, trzeba było poprawiać projekt uchwały budżetowej na 2016 rok, aby podpisać 
umowy a teraz okazało się, że Wojewoda nadal nie ma środków u siebie w budżecie, są w 
rezerwie budżetu Państwa. Powiat ma wprowadzone środki w wysokości 370. 800 zł, czyli 
tyle ile wynosi zapewnienie udzielone przez Ministra Finansów na finansowanie tego zadania 
i tak też są podpisane umowy ze wszystkimi adwokatami, radcami prawnymi, organizacją 
pozarządową na cały rok. Teraz okazuje się, że Wojewoda ustalił plan finansowy na pół roku 
czyli niższą kwotę. Tym samym powinni zmniejszyć ten plan dotacji w budżecie powiatu i 
aneksować umowy na pół roku, gdyż zaciągnięcie zobowiązań bez planu grozi naruszeniem 
dyscypliny finansów publicznych. W momencie składania sprawozdania przy tej podziałce 
klasyfikacji budżetowej, zaznaczą, że te środki w planie są przyjęte w wysokości na 
finansowanie całoroczne, a nie w kwocie, którą określił Wojewoda, bo musieliby zmniejszyć 
o połowę plan wydatków na to zadanie, który zabezpiecza zobowiązania już zaciągnięte.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że to jest nie wporządku, gdzie 
najpierw obiecuje się, że przekaże środki na cały rok, Powiat podpisuje umowy i zobowiązuje 
się na cały rok. A potem okazuje się, że jest tylko na pół roku. Dlatego wystąpią z pismem do 
Wojewody. 
  
 
Więcej uwag nie było. 



7 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 166/2016 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2016 rok i zmian w planie finansowym zadań 
z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie przeniesienia wydatków w budżecie powiatu i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej na 2016 rok między jednostkami w ramach działu, rozdziału i 
paragrafu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że kolejna zmiana dotyczy 
przeniesienia między dwoma jednostkami, między Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie a 
Domem Pomocy Społecznej w Wierzbicy kwoty 468 zł i są to środki, które są realizowane w 
ramach zadania rządowego i są przeznaczone na opłaty składki zdrowotnej za nowo 
przybyłego mieszkańca do Domu Pomocy Społecznej. Robią to odrębną uchwałą, ponieważ 
podział między jednostkami nie jest przesyłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
ponieważ Zarząd sam ustala plany finansowe dla poszczególnych jednostek. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 167/2016 w sprawie przeniesienia 
wydatków w budżecie powiatu i planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej na 2016 rok między jednostkami w ramach działu, rozdziału i paragrafu. 
Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Przyjęcie i podpisanie bilansu z 
wykonania budżetu powiatu za 2015 rok.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że Zarząd Powiatu ma obowiązek 
podpisania bilansu z wykonania budżetu w terminie do 31 marca każdego roku za rok 
poprzedni. Dokument ten wynika z ewidencji księgowej jaka jest prowadzona do budżetu 
Powiatu. Zawiera bardzo czytelne załączniki, konta które mają odzwierciedlenie w samym 
bilansie są pokazane. Dodała, że dokument będzie podlegał badaniu przez biegłego rewidenta. 
Poprosiła o podpisanie przez członków Zarządu. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził bilans z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok. 
Stanowi on załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie przyjęcia informacji o 
stanie mienia Powiatu Radomskiego według danych na dzień 31 grudnia 2015 roku. 
 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia informacji o aktualnym stanie formalno-prawnym mienia 
Powiatu Radomskiego według danych na dzień 31 grudnia 2015 roku.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 168/2016 w sprawie informacji o stanie 
mienia komunalnego Powiatu Radomskiego według danych na dzień 31 grudnia 2015 
roku. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Kasztelańska, Orkana 
w Radomiu uchwalonego Uchwałą Nr 549/2001 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 23 
kwietnia 2001 roku. 
 
 
Wniosek dotyczył uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulic Kasztelańskiej i Orkana w Radomiu. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 169/2016 w sprawie uzgodnienia projektu 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 
Kasztelańska, Orkana w Radomiu uchwalonego Uchwałą Nr 549/2001 Rady Miejskiej w 
Radomiu z dnia 23 kwietnia 2001 roku. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Rolnictwa w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji 
zezwolenia na realizację inwestycji drogowej pn.: „Budowa ulicy Matejki w Skaryszewie”, 
złożonego przy piśmie nr RIM.7211.5.2016 z dnia 15.03.2016 r, przez Burmistrza Miasta i 
Gminy Skaryszew. 
 
 
Wniosek dotyczył wydania opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwolenie na realizację 
budowy ulicy Matejki w Skaryszewie. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 170/2016 w sprawie opinii wniosku o 
wydanie decyzji zezwolenia na realizację inwestycji drogowej pn.: „Budowa ulicy 
Matejki w Skaryszewie”, złożonego przy piśmie nr RIM.7211.5.2016 z dnia 15.03.2016 r, 
przez Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 18 /2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie ponownego uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębów geodezyjnych Przytyk, 
Podgajek Wschodni i Podgajek Zachodni w gminie Przytyk – część A wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko. 
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Wniosek dotyczył ponownego uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obrębów geodezyjnych Przytyk, Podgajek Wschodni i Podgajek Zachodni w 
gminie Przytk wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 
 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 171/2016 w sprawie sprawie ponownego 
uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębów 
geodezyjnych Przytyk, Podgajek Wschodni i Podgajek Zachodni w gminie Przytyk – 
część A wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. Stanowi ona załącznik Nr 10 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Sprawy różne: 
 
- zapoznanie się z decyzją Nr ROŚ.6528.3.2016 Starosty Radomskiego w sprawie zmiany 
decyzji z urzędu w zakresie granic złoża kruszywa naturalnego ‘GÓZDEK I”. 
 
- zapoznanie się z decyzją Nr ROŚ.6528.1.1.2016 Starosty Radomskiego w sprawie zmiany 
decyzji w zakresie granic złoża kruszywa naturalnego „LUDWIKÓW”. 
 
 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował o otrzymanych decyzjach 
zmieniających granicę złoża kruszywa naturalnego ‘GÓZDEK I’ w miejscowości Gózdem i 
„LUDWIKÓW’ w gminie Jedlińsk, które wyznaczają linie łączące punkty o następujących 
współrzędnych w układzie „2000”. 
 
 
Rzecznik Prasowy Starosty Marian Oleszczuk zaprosił zebranych członków Zarządu na 
kolejną Galę  Gospodarczą Konkursu Gospodarczego Starosty Radomskiego pn.: ”Perła 
Powiatu’, która odbędzie się  w najbliższy piątek o godzinie 17 w  Zespole Szkół 
Muzycznych , gdzie nagrodzą około 30 podmiotów gospodarczych. 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 39 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1555. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      
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2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 


